

| | | | |
|--|--|-------------------------------------|--|
| <p>本人/吾等 要求指示並授權好盈證券透過以下所指定之電郵地址發出綜合成交單據及日結單和月結單(「電子賬單」)及有關賬戶其他通訊:</p> <p>I/We hereby request, instruct and authorize Hooray Securities to send the Consolidated Contract Note(s) and Daily Statement(s) of Account and Monthly Statement (“eStatement”) and other related communications with Account to my/our designated e-mail address as specified below:</p> | <table border="1"> <tr> <td data-bbox="312 190 612 504"> 指定電郵地址 Designated e-mail address </td> <td data-bbox="612 190 1452 504"></td> </tr> </table> | 指定電郵地址 Designated e-mail address | |
| 指定電郵地址 Designated e-mail address | | | |
| <p>Others 其他</p> | <p>本人/吾等 現向好盈證券申請電子賬單服務。就有關該申請事宜，本人/吾等 謹此聲明及確認如下：</p> <p>Please be informed that I/We would like to apply the eStatement services with Hooray Securities. In respect of this application I/We hereby declare and confirm the followings:</p> <p>1. 確認及接受透過電子通訊接收該等電子賬單之風險，內容包括但不限於好盈證券提供之證券客戶協議內所載之有關電子賬單服務之風險披露聲明，並同意及承諾免除好盈證券因好盈證券提供電子賬單而令本人/吾等 產生、蒙受及/或承受的一切虧損、損失、利息、費用、開支、法律訴訟、付款要求、索償程式等的責任。</p> <p>Acknowledge and accept the risks of receiving the eStatement, including but not limited to the regarding the Risk Disclosure Statements of the eStatement services set out in the Securities Client Agreement of Hooray Securities and agree and undertake to hold Hooray Securities harmless from and against all losses, damages, interests, costs, expenses, actions, demands, claims or proceedings of whatsoever nature which I/We may incur, suffer and/ or sustain as a result of Hooray Securities’ provision of the eStatement.</p> <p>2. 明白本人/吾等 只可從郵寄或電子通訊方式選擇其一接受賬戶結單，一經選用電子賬單，本人/吾等 將不會收到郵寄結單。</p> <p>本人/吾等 將保證會通知好盈證券有關本人/吾等 電子郵箱地址的任何變更。本人/吾等 同意儘管有任何載於本表格及證券客戶協議中內容，好盈證券有權毋須通知及取得本人/吾等 同意情況下將該等通訊以郵寄結單取代電子通訊，尤其於好盈證券寄發電子賬單後連續多次收到錯誤之訊息，好盈證券可選擇以郵寄結單取代電子賬單。</p> <p><u>I/We only can choose either receiving the account statements via physical mail or via electronic communication. Once choosing eStatement, I/We will not receive any physical account statement.</u></p> <p>I/We undertake to notify Hooray Securities of any change in my/our email address. I/We agree that notwithstanding anything contained in this form and the Securities Client Agreement, Hooray Securities has the right to send statements to me/us via physical mail instead of electronic communications without prior notice to and without prior consent by me/us (in particular, Hooray Securities got several successive message in relation to failure of sending the eStatement to my/our email address, Hooray Securities has the right to send the account statements to me/us via physical mail instead).</p> | | |

| | | | |
|---------------------------------|--|------------|--|
| Signature of Client (s) 客戶簽署 | (Please sign according to the specimen signature on the Account Opening Form) (請用開戶表格內簽名樣式) | Date 日期 | |
|---------------------------------|--|------------|--|

| | | | | |
|-----------------------|------------------------|--------------|--------------|-------------|
| For official use only | | | | |
| Handled By | Signature Verified By: | Approved By: | Inputted By: | Checked By: |
| Date: | Date: | Date: | Date: | Date: |